
 

 

1 

 

 

 Protokół nr 111/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 20 lipca 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora 

Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. 

Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 107/2017, 

108/2017, 109/2017, 110/2017. 

Pan Buliński zgłosił uwagę do protokołu nr 107/2017 w punkcie czwartym protokołu, gdzie 

była poruszona sprawa dotycząca uregulowania kwestii dotyczącej pasów drogowych po 

byłych przejazdach kolejowych. Pan Buliński stwierdził, że padło tam stwierdzenie, iż pan  

Kłosowski – dyrektor ZDP zacznie procedować w powyższej kwestii i tego zabrakło w 

protokole.  

Pan Starosta zapytał czy ktoś ma jeszcze jakieś uwagi do protokołów. 

Nikt z członków Zarządu nie zgłosił uwag do pozostałych protokołów. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

przeprowadzonej w rodzinach zastępczych. 

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie/ 

 

Pani Łydzińska szczegółowo omówiła protokół, który stanowi załącznik nr 3.  

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 

wydatkowaniu środków finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście 

Lubawskim za II kwartał 2017 r. 

 

Pani Łydzińska poinformowała, że przedłożona kwartalna informacja o wydatkowaniu 

środków jest zgodna z planem finansowym WTZ na rok 2017. 

Informacja stanowi załącznik nr 4. 
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Pan Starosta poinformował, że otrzymano pismo z PFRON w sprawie dofinansowania zakupu 

samochodu dla WTZ  w wysokości 80 000 zł. 

/pani Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – Dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Kłosowski wyjaśnił, że chodzi tutaj o drogę Czachówki – Fitowo. Dodał, że od 1 stycznia 

2018r. właścicielem drogi będzie gmina Biskupiec.  

 

Wniosek z Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 5.  

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia ulic na terenie miasta Iława kategorii 

dróg powiatowych. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Kłosowski poinformował, że w kwestii dotyczącej pozbawienia ulic kategorii dróg 

powiatowych na terenie miasta Iława wymagana jest opinia sąsiadujących powiatów.  

 

Wniosek Zarządu Powiatu Iławskiego stanowi załącznik nr 6.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Ryszarda 

Kłosowskiego w sprawie dodania do planu robót ZDP zadania „Przebudowa 

skrzyżowania drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup z 

drogą powiatową Nr 1250 Brzozie – Mroczno – Rynek i drogą wewnętrzną Gminy 

Grodziczno w miejscowości Mroczno”. 

 

Pan Starosta odczytał wniosek, który stanowi załącznik nr 7. 

Pan Kłosowski poinformował, że w/w skrzyżowanie wymaga remontu /szacunkowa wartość 

realizacji inwestycji 18 000 zł/. Dodał, że po przeprowadzonym przetargu na realizację 

remontu drogi na odcinku Czachówki – Krotoszyny zostały oszczędności w wysokości 

21 000 zł i można te środki przeznaczyć na realizację powyższej inwestycji. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2017. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Kłosowski poinformował, że do planu rzeczowego zostały dodane następujące 

inwestycje: 
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- przebudowa skrzyżowania drogi powiatowej Nr 1319N Nowe Miasto Lub. - Kaługa z drogą 

gminną nr 182015N Marzęcice - dr.pow. Nr 1319N (Kurzętnik) w miejscowości Kurzętnik 

/szacunkowy koszt realizacji zadnia 3 500 zł, w tym udział gminy Kurzętnik - 2640 zł oraz powiatu 

–  860 zł / 

 

- przebudowa drogi powiatowej Nr 1315N Jamielnik - Gryźliny - dr.Nr 1244N polegająca na 

przebudowie chodnika w Gryźlinach na odcinku o długości 173 mb z materiału powierzonego 

przez Gminę Nowe Miasto Lubawskie 

 

- przebudowa skrzyżowania drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lub. - Mroczno - Słup z 

drogą powiatową Nr 1250N Brzozie - Mroczno - Rynek i drogą wewnętrzną Gminy Grodziczno 

w miejscowości Mroczno /szacunkowy koszt 18 000 zł/  

 

Pan Kłosowski zgłosił poprawkę w załączniku do uchwały w punkcie 9 w kwestii dotyczącej 

finansowania zadania /było wpisane, iż szacunkowy koszt zadania wynosi 2640 zł, a powinno 

być: szacunkowy koszt realizacji zadnia 3 500 zł, w tym udział gminy Kurzętnik - 2640 zł oraz 

powiatu –  860 zł /. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Biskupiec z przeznaczeniem na 

realizację w roku 2017 zadania „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Bielice do 

drogi wojewódzkiej Nr 538”. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik zgłosiła poprawkę w umowie. Poinformowała, że umowę podpisze z 

upoważnienia Wójta Gminy Biskupiec pani Julia Baranowska – Sekretarz Gminy Biskupiec. 

Umowa z Gminą Biskupiec stanowi załącznik nr 8. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było Przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia przystąpienia do realizacji projektu pt. „Stawiamy na 

lepsze jutro”. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

pomocowych oraz pani Anna Faltynowska – pracownik Zespołu Szkół Zawodowych z/s w 

Kurzętniku/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Domżalska poinformowała, że wniosek został poddany ostatecznym negocjacjom. 

Omówiła finansowanie projektu w poszczególnych latach. 

Pani Skarbnik poruszyła kwestię dotyczącą przepływu środków finansowych w ramach 

powyższego projektu. Zapytała do kogo wpłyną środki. 
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Pani Domżalska odpowiedziała, że środki wpłyną do wnioskodawcy projektu tj. do firmy 

Szkoleniowo – Usługowej Spawalnictwo-Instalatorstwo Mieczysław Czajkowski. 

Pani Skarbnik zapytała, czy do powiatu wpłyną jakieś środki. 

Pani Domżalska odpowiedziała, że do powiatu nie wpłyną środki finansowe. 

Pani Skarbnik poinformowała, że całkowita wartość projektu w wysokości 368 445,38 zł jest 

wprowadzona do budżetu powiatu. 

 

Wniosek o dofinansowanie stanowi załącznik nr 9. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

/pani J. Domżaska oraz pani A. Faltynowska opuściły posiedzenie Zarządu/ 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej w formie darowizny nieruchomości 

gruntowych położonych w Gminie Biskupiec będących własnością Powiatu 

Nowomiejskiego.  

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że na działkach wymienionych w projekcie uchwały 

usytuowana jest droga Krotoszyny – Czachówki. Dodała, że przygotowany został protokół z 

rokowań. Wyjaśniła, że po podpisaniu protokołu Gmina Biskupiec podejmie uchwałę o 

przejęciu wymienionych w projekcie uchwały nieruchomości gruntowych. 

Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 10. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na zamianę w drodze bezprzetargowej nieruchomości będącej 

własnością Powiatu Nowomiejskiego. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/209/2016 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na wynajem 

lokalu użytkowego Nr 13 do 16, 18, 19, 20 w budynku administracyjno – biurowym przy 

ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Wicestarosta wyjaśniła, że wpłynął wniosek GS ZOZ w Kurzętniku, który prowadzi 

Poradnię Rehabilitacyjną w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 o przedłużenie umowy najmu 
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pomieszczeń do dnia 31.12.2021r. Dodała, że w imieniu Zarządu Powiatu w dniu 11.07.2017r. 

została podpisana promesa potwierdzająca wolę przedłużenia umowy najmu lokalu do 

31.12.2021r. Nadmieniła, że niezbędne było podpisanie promesy, ponieważ w/w podmiot miał 

termin złożenia oferty do NFZ do 18.07.2017r. 

Wniosek GS ZOZ w Kurzętniku stanowi załącznik nr 11. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na ułożenie linii kablowej elektroenergetycznej SN na działce 

nr 488/21 w Nowym Mieście Lubawskim.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska zgłosiła poprawkę do projektu uchwały, poprosiła o wykreślenie w § 1 oraz 

w uzasadnieniu uchwały działki nr 14/6 obręb 9. Wyjaśniła, że ostatecznie ustalona trasa linii 

kablowej elektroenergetycznej nie będzie przechodziła przez w/w działkę. 

Pani Skarbnik zapytała, czy za przejście linii kablowej elektroenergetycznej nie pobiera się 

opłat. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że do chwili obecnej nie były pobierane opłaty z tego 

tytułu. 

Pan Buliński stwierdził, że była już podobna sytuacja przy budowie ciepłociągu /przy ul. 

Żwirki i Wigury w Nowym Mieście Lub./. Dodał, że przy przejściu przez naszą nieruchomość 

przy ul. Grunwaldzkiej 3 była dokonana wycena za przesył oraz za umieszczenie urządzeń w 

naszej nieruchomości, firma dokonała jednorazowej opłaty.  Dodał, że nie chodzi tutaj o 

wysokość środków z tego tytułu ale, żebyśmy nie zostali posądzeni o niegospodarność.  

Pan Starosta poprosił panią Banaszewską, żeby sprawdzić powyższą kwestię. 

Mapa z projektowaną trasą linii kablowej stanowi załącznik nr 12. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/  

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Sekretarz stwierdziła, że przy pani Iwonie Krajewskiej należy wpisać „p.o” tj. pełniąca 

obowiązki dyrektora PCRE. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 
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Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 

wypłat pomocy materialnej dla uczniów. 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

Pani Wicestarosta szczegółowo omówiła informację, stanowiącą załącznik nr 13. 

Pani Skarbnik poinformowała, że dla Zespołu Szkół im. C.K. Norwida na pomoc materialną 

zaplanowanych jest środków w wysokości 9 000 zł, wydatkowano 7 500 zł, natomiast  dla 

Zespołu Szkół Zawodowych zaplanowano środków w wysokości 13 200 zł, wydatkowano 

10 340 zł. 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze wstępnymi wynikami 

matur i naboru do klas pierwszych. 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/ 

Pani Wicestarosta przedstawiła informację dotyczącą naboru do ZS im. C. K. Norwida oraz do 

ZSZ w Kurzętniku. Ponadto omówiła wyniki matur w w/w szkołach. 

Pan Starosta poprosił, żeby na kolejne posiedzenie Zarządu zaprosić pana Wodarę – dyrektora 

ZSZ w Kurzętniku celem omówienia naboru. 

Pan Buliński stwierdził, że należałoby przeanalizować nabór do ZSZ w Kurzętniku pod kątem 

spełnienia wskaźników przez szkołę /chodzi o trwałość projektu pn. Budowa Zespołu Szkół 

Zawodowych/. 

Informacje stanowią załączniki nr 14, 15, 16, 17. 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – Kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 18. 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 

planowej kontroli finansowej przeprowadzonej w Powiatowym Środowiskowym Domu 

Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 19. 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Marzęcice, gmina Kurzętnik. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie to zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna. Dodał, że po zasięgnięciu opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa 
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uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 20. 

Opinie Wydziału Architektury i Budownictwa oraz Wydziału Środowiska i Rolnictwa 

stanowią załączniki nr 21 i 22. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/  

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami w 

sprawie przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

Informacje z DPS-u stanowią załączniki nr 23 i 24. 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Powiatowego 

Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Wicestarosta poinformowała, że w dniu 18 lipca odbyło się posiedzenie komisji 

konkursowej, która wyłoniła kandydata na stanowisko dyrektora PCRE, była tylko jedna oferta 

pani Iwony Krajewskiej. Dodała, że przedstawiciele kuratorium stwierdzili, iż budynek 

powinien być przystosowany dla osób niepełnosprawnych tj. powinna być winda lub 

ewentualnie poszukać innego budynku. Ponadto przedstawiciele kuratorium stwierdzili, że 

brakuje sali do badań sensorycznych oraz szkoły specjalnej.  

Pani Sekretarz stwierdziła, że konkurs był ogłoszony na podstawie dwóch uchwał Zarządu 

Powiatu, natomiast w projekcie uchwały jest podana tylko jedna uchwała. W związku z 

powyższym dokonano zmiany w § 1 poprzez dodanie sformułowania: „oraz uchwały Nr 

109/551/2017 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 27 czerwca 2017 roku w 

sprawie zmiany uchwały nr 107/542/2017 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 08 czerwca 2017 roku w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji  w Nowym Mieście Lubawskim”. 

Pan Starosta odczytał poprawiony projekt uchwały. 

Informacja pani K. Trzaskalskiej – Przewodniczącej Komisji Konkursowej stanowi załącznik 

nr 25. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju 

Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

M. Buliński. 
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Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2017 – 2034. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2017. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

XXVII/200/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2017r. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                           

 

 

 

 

  
 

 

 

 
 

     
     

 
     

 

  
  

 

  


